

## Mon Cher / Merci Moncher優惠 Mon Cher / Merci Moncher offers

## 條款及細則:

- 1. Merci Moncher 優惠期由即日起至 2025 年 7 月 31 日; Mon cher 優惠期由即日起至 2025 年 8 月 31 日。
- 2. 此優惠只適用於 3 香港客戶。
- 3. 下單時須出示 My3 App「獎賞」內的換領頁面或推廣短訊,以享優惠。
- 4. 此優惠只適用於香港 Mon cher 分店及香港 Merci Moncher 分店。
- 5. 指定甜品不包括原個蛋糕。
- 6. 蛋撻買 3 送 1 優惠以價錢較低者為準。
- 7. 優惠產品數有限,先到先得,售完即止。
- 8. 此等禮遇只適用於門市購買或預訂,並須於優惠期內取貨。
- 9. 此優惠不能與其他折扣優惠同時使用。
- 10. 此優惠不可兌換現金或作現金找贖。
- 11. 產品圖片只供參考。
- 12. 此優惠由相關服務/產品供應商提供,和記電話有限公司(「本公司」)對一切有關此優惠提供之服務/產品恕不承擔任何責任及/或賠償。
- 13. 本公司保留隨時修改此優惠之條款及細則以及終止優惠的權利,而不作另行通知。
- 14. 如有任何爭議·本公司及 Patisserie Mon cher Company Limited 保留最終決定權。

## Terms and conditions:

- 1. Merci Moncher promotion is valid from now until 31 July 2025; the Mon cher promotion is valid from now until 31 August 2025.
- 2. The offer is exclusively for 3 Hong Kong customers only.
- 3. To enjoy the offer, customers must present their redemption page in the "Rewards" section of the My3 App or promotional SMS message when placing the order.
- 4. The offer is only applicable to Mon cher stores in Hong Kong and Merci Moncher store in Hong Kong.
- 5. Selected desserts do not include whole cakes.
- 6. For the "Buy 3 Get 1 Free" promotion on sourdough tarts, the complimentary item will be the one with the lowest price.
- 7. Limited quantity of promotional products is available on a first-come, first served basis, while supplies last.

- 8. The offer is only applicable to in-store purchases or orders, and the pickup date must fall within the promotion period.
- 9. The offer cannot be combined with other discount offers.
- 10. The offer cannot be exchanged or redeemed for cash.
- 11. Product photos are for reference only.
- 12. Hutchison Telephone Company Limited ("The Company") is not the provider or supplier of this offer and shall not be responsible for any matters relating to the service / product.
- 13. The Company reserves the right to cancel, revise, suspend or terminate all or any part(s) of the offer at any time without prior notice or reason.
- 14. In case of disputes arising out of this offer, the decision of the Company and Patisserie Mon cher Company Limited shall be final and conclusive.